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Kósa Lajos megmutatta, hol (lesz) a stadion!
Helyben járó
  | 2010. 09. 23. | 12:29:22
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Debrecen – A kormánydöntés megszületett, a Magyar Közlöny megírta, Kósa Lajos pedig bejelentette: 2012-ben átadják a debreceni focistadiont.
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A csütörtök reggeli, a Nagyerdei Stadionnál – tehát az új, rekonstruált létesítmény leendő helyén – megtartott sajtótájékoztató előtt mindenki biztos lehetett abban, hogy fontos témáról lesz szó. Ezt onnan lehetett tudni, hogy az ebben az ügyben érintett szinte összes fontos potentát megjelent, Kósa Lajos polgármester mellett többek között Pajna Zoltán alpolgármester, Somogyi Béla alpolgármester, Szima Gábor DVSC többségi tulajdonos és Kováts Ákos főépítész is képviseltette önmagát az eseményen.
Kósa Lajost idézve nem is az állatkerti zsiráfház felújításáról (bár az sem lényegtelen), hanem a régóta várt új debreceni futballstadion építéséről volt szó. A polgármester elmondta, hogy a kormány zöld jelzése után most már Debrecen, az MLSZ és három minisztérium bevonásával elkezdődik a lázas munka, ugyanis október 15-ig produkálni kell a projekt pontos felépítését, a konkrét előterjesztést és minden, a beruházással kapcsolatos részletet.
A kormányhatározat egyébként nemcsak a Nagyerdei Stadion, hanem a környező terület (Csónakázó tó, Új Vigadó) rekonstrukcióját érinti, vagyis nemcsak a futballt említi. Kósa Lajos elmondta: a környezetvédelmi szempontok számára is nagyon fontosak, éppen ezért a város felkérte Aradi Csabát, a Hortobágyi Nemzeti Park volt igazgatóját, hogy legyen a beruházás környezetvédelmi biztosa. Aradi Csaba elvállalta a megbízást, így talán a Nagyerdőért aggódók is megnyugodhatnak, hiszen nála nevesebb szakember nemigen van a környéken. 
Az új létesítmény egyébiránt kisebb területen valósul majd meg, mint a mostani, lerobbant stadion, és maximum 20 ezres befogadóképességgel bír majd.
Születésnapi ajándék
Az üzemeltetés kapcsán a polgármester még nem tudott biztosan mondani, lehet, hogy a város magában, lehet, hogy a város a DVSC-vel karöltve, de az is lehet, hogy a város az MLSZ-szel partnerségben fogja üzemeltetni az impozánsnak szánt Loki-otthont. Néhány adat az időtrendről: az első kapavágás 2011 tavaszán történhet meg, az átadó ünnepséget pedig szeretnék összekötni a DVSC 110. születésnapjával, tehát 2012-re tervezik. A költségekről annyit tudni, hogy 10 milliárd forint körül lesz, ám pontos számok egyelőre nem állnak rendelkezésre.
Kováts Ákos főépítész technikai részletekkel is szolgált: elmondta, hogy érzelmi és műszaki okok miatt esett erre a területre a választás, az utóbbiak közül pedig meghatározó a talajvízszint, amely ehelyütt nem túl magas, ellentétben a város déli részén található, esetleg stadion építésére alkalmas telkekkel. A főépítész leszögezte, hogy az új Loki-stadionban a Bajnokok Ligája-döntőn kívül minden UEFA-találkozót le lehet majd bonyolítani, sőt, úgy alakítják ki a stadiont, hogy a FIFA előírásainak is megfeleljen, ha mondjuk Magyarország például ifjúsági világbajnokságot rendezne. Maga a pálya süllyesztett lesz, a nézőtér természetesen fedett, a létesítményben pedig lesz szurkolói kocsma és Loki-ajándékbolt is. Ha már a drukkereknél tartunk: úgy tűnik, már megtalálták a B-közép (az ultrák szektorának) helyét is, amely a stadion déli részén lesz, miután Kováts Ákos szerint erről már egyeztettek a szurkolókkal.
A Loki új otthonában nem lesz viszont sem hotel, sem bevásárlóközpont: igazi focistadion lesz, amely a tervek szerint illeszkedik majd a nagyerdei környezetbe. 
Összegzésként: ha minden úgy történik, ahogy 2010. szeptember 23-án elhangzott, akkor 2012-ben már jó lesz nekünk, debrecenieknek. 
T. Cs. Zs. 
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Olvasta már?


[image: Ötvenhektáros napelempark épül a debreceni BMW-gyár területén]Ötvenhektáros napelempark épül a debreceni BMW-gyár területén

[image: Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle]Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle

[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi
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[image: Ötödik olimpiáján vehet részt a debreceni születésű úszó]Ötödik olimpiáján vehet részt a debreceni születésű úszóRio de Janeiróban 800 méter gyorson bronzérmet nyert.
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[image: Magyar Péter megtalálta a pártot, amelynek a színeiben indul a választáson]Magyar Péter megtalálta a pártot, amelynek a színeiben indul a választásonAz alelnök korábban fideszes önkormányzati képviselő volt Egerben.
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Gazdaság


Szűrőhengert újíttatna fel a Debreceni Vízmű Zrt.Pályázat.


Ingyenes készpénzfelvétel jön a postákon isHavonta kétszer élhetünk a lehetőséggel. 


Turizmus: Debrecen és Hajdúszoboszló is a top 10-benMegérkeztek az első negyedév eredményei.


Bajban vannak a méhészek: több vállalkozás lehúzhatja a rolótAz uniós mézpiac összeomlását a harmadik országokból származó mézimport okozza.


Öt nagy projektet terveznek HajdúböszörménybenKészülnek az engedélyezési és kiviteli tervek.


2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerintHajdú-Biharban járt Farkas Bertalan.






[image: Debreceniek ismerkedhetnek a debreceni történelemmel]Debreceniek ismerkedhetnek a debreceni történelemmelTudják, mit jelentett Debrecen számára a nagy kiváltság?





Támogatott tartalom
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[image: Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtál]Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtálVannak olyan érdekességei a nemzetnek, amiket kevesen ismernek.


[image: Háromszáz termék ára nyárig befagyasztva marad a SPAR-nál]Háromszáz termék ára nyárig befagyasztva marad a SPAR-nálÚjabb negyedévre, június 30-ig meghosszabbítja a SPAR az Árstop EXTRA promóciót, így háromszáz termék ára garantáltan alacsony marad. 


[image: Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatot]Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatotA Debreceni Vízmű Zrt. pályázata.





Programok


Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő

Retró számítógépek rajongói találkoznak Debrecenben 

Egy napon keresztül vívnak Debrecenben

A diákok és a tanárok előtt is megnyitja kapuit az Atomki Debrecenben

Debrecenben is keresik a legnagyobb tehetségeket








Legolvasottabb
[image: Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal]
Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal
[image: Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő]
Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő
[image: Licitálni lehet a debreceni tanyára]
Licitálni lehet a debreceni tanyára
[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]
Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra
[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]
Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi


Kiemelt
[image: Ötvenhektáros napelempark épül a debreceni BMW-gyár területén]
Ötvenhektáros napelempark épül a debreceni BMW-gyár területén 
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Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle 
[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]
Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi 
[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]
Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre! 
[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]
Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra 


Népszerű témák
Baré MaikRita OraFelföldi JánosTropicanaDaróczi CsabaSziget-KékszociológusFerge Zsuzsa Zaporizzsjaotthonfelújítási programcigány telepOpre Roma Egyesület
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